
 
 

Referat af  generalforsamling 27. marts 2025 
 

Referat 

Valg af dirigent 
 
Anders Bundgaard. Norgesvej 29. 
 
Det konkluderes at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt, og at generalforsamlingen er 
beslutningsdygtig med 17 fremmødte medlemmer. Omend ingen forslag til afstemning er 
stillet.  
 

Formandens beretning 
Formanden beretter om årets aktiviteter: 

● Fem bestyrelsesmøder 
● Flere fællesaktiviteter med Tyregaarden: Fastelavn, legepladsindvielse, Skt. Hans, 

arbejdsdage 
● Ny legeplads bygget færdig 
● Arbejdsdage på legepladsområdet 

○ Der opfordres endnu en gang til at brugere af legepladsen bidrager til disse 
enten med knofedt eller forfriskninger 

● Formanden takker af efter mange års tjeneste i foreningen 
 
Der diskuteres diverse forpligtelser og rettigheder for  grundejere med fortov eller privat 
fællesvej. Den samlede diskussion for dette henføres til Eventuelt da det ikke er en kritik af 
beretningen. 
 
Beretningen godkendes af forsamlingen. 

Fremlæggelse af det reviderede regnskab 
Regnskab gennemgås af kasserer. 
 
Regnskabet kompliceres i år af flere begivenheder som beskrives nedenfor.  
 
 



Bankskifte 
For at reducere faste udgifter, og da indskydergarantien ved en enkelt bank næsten 
dækker hele foreningens formue. Så er kontoen ved Sparekassen Kronjylland blevet 
lukket ned, og alle værdier er overført til kontoen ved Vestjysk Bank. 
 
Tidsindskud 
Vestjysk Bank tilbyder nu en tidsindskudskonto med positiv forrentning for foreninger. 
En halv million er indsat på denne konto for et halvt år, tidsindskudet udløber umiddelbart 
før Generalforsamlingen. 
 
Legepladsudvidelse 
Legepladsen er udvidet i samarbejde med Grundejerforeningen Tyregården. 
Vi har afholdt udgifter til anlæg og indvielse, med efterfølgende refusion fra Tyregården. 
 
Fordelingsnøglen for udgifter er ulige, da Tyregårdens formue er forholdsvis lille, og de 
derfor kun stiller med 80.000 kroner. 
 
Kontingentindbetalinger 
Der er fortsat medlemmer som indbetaler kontingent selv om kontingent nu er på nul 
kroner. Kun et af disse medlemmer har i år reageret på årligt forsøg på kontakt, og er nu 
refunderet. Vestjysk Bank oplyser at de fortsat ikke har nogen mulighed for at hjælpe os 
ved for eksempel at afvise betalinger. 
 

 
Regnskabet godkendes af forsamlingen. 
 
Budget præsenteres. 
 
Budgettet godkendes af forsamlingen. 
 

Valg af: bestyrelse, suppleanter, revisor 
Fredsvalg med følgende resultat. 
 

Bestyrelse: 
Formand 

Andreas Rye Finlandsvej 9 Ny formand 

Bestyrelse: 
Kasserer 

Esben Sparre 
Andreasen 

Sverigesvej 2 Genvalgt 

Bestyrelse Lasse Skovby Nielsen Finlandsvej 17 Genvalgt 

Bestyrelse Rasmus Hjort Norgesvej 33 Genvalgt 

Bestyrelse Thomas Westergaard 
Boel 

Norgesvej 8 Tiltrådt 



Bestyrelse: 
Suppleant 

Gerd Holland Finlandsvej 12 Ej på valg 

Bestyrelse: 2. 
Suppleant 

Rolf Wognsen Finlandsvej 2 
 

Tiltrådt 

Revisor Malene Brun Sverigesvej 7 Genvalgt 

Revisor Anders Bundgaard Norgesvej 29 Tiltrådt 

Suppleant revisor Grethe Marie Lausen Norgesvej 27 Tiltrådt 

 
 

Eventuelt: Intet kan vedtages, men alt kan drøftes. 
 
Diskussion fortsat fra formandens beretning. 
Der diskuteres diverse forpligtelser og rettigheder for  grundejere med fortov eller privat 
fællesvej. Blandt andet at de selv er ansvarlige for snerydning og saltning ved 
matrikelgrænsen. 
Der henvises til at kommunen nu ejer alle fortove og det meste asfalt. Ved mangelfuld 
rydning eller andre problemer, såsom skæve fliser, huller i vej, slukkede gadelamper, kan der 
rettes henvendelse til kommunen. Evt. via appen “Borger Tip” fra Skyhost ApS som tillader 
billeder og præcis positions indberetning. 
 
Foreningens kommunikationsprincipper diskuteres: email, Facebook, breve, opslag. Der er 
enighed om at postkasselevering af generalforsamlingsindkaldelse fortsat er nødvendig. 
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